

الإشارة رقم: AMH – 03/24 – QSE التاريخ: ۲۰۲٤/۰۳/۱۳

السيد ناصر عبد الله عبد الغني المحترم، مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة بورصة قطر السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

Subject: Summary of the Resolutions of the Ordinary General Assembly Meeting of Al Mahhar Holding (Q.P.S.C.) Held on 13/03/2024

- Approval of the Board of Directors report on the company's operation and financial performance for the financial year ended 31 December 2023.
- Approval of the Auditor's Report on the company's financial statements for the financial year ended 31 December 2023.
- Approval of the company's financial statements for the financial year ending 31 December 2023.
- 4. Approval of the Board's recommendation for a dividend payment of QR. 0.10 per share for 2023.
- Approval of releasing the members of the Board of Directors from liability for the year ended 31 December 2023 and approval of their remuneration of QR.756,644/.
- Approval of the renewal of the company's auditor Ernst & Young for the financial year ending 31 December 2024 and approve their fees of QR. 583,800/-.

الموضوع: ملخص قرارات الجمعية العامة العادية السنوية لشركة المحار القابضة (شركة مساهمة عامة قطرية) المنعقد بتاريخ ۲۰۲٤/۰۳/۱۳

- اعتماد تقرير مجلس الإدارة حول نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣.
- اعتماد تقرير مراقب الحسابات بشأن البيانات المالية للشركة
 للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣.
- ٣١. اعتماد البيانات المالية للشركة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣.
- اعتماد توصیة مجلس الإدارة بتوزیع أرباح نقدیة على المساهمین
 بقیمة ۱۰٫۰ ریال قطری لکل سهم عن سنة ۲۰۲۳.
- و. إبراء ذمَّة أعضاء مجلس إدارة الشركة من المسؤولية عن أعمالهم خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣ واعتماد مكافأة مجلس الإدارة بمبلغ اجمالى قدرة ٧٥٦,٦٤٤/- قطري ريال.
- التجدید لمراقب حسابات الشرکة ارنست اند یونغ للسنة المالیة المنتهیة في ۳۱ دیسمبر ۲۰۲۶ وتحدید أتعابهم بمبلغ ۳۱/۸۸۸۰/-ریال قطری.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

, _____

رئيس مجلس الإدارة

فهد حسين إبراهيم الفردان





شركة المحار القابضة ش.م.ع.ق. تعقد اجتماع الجمعية العمومية السنوي

- وافقت الجمعية العمومية المنعقدة بتاريخ 13 مارس 2024 على كافة البنود المدرجة على جدول أعمالها
 - تحقيق نتائج مالية قوية خلال العام المالي 2023، مع زيادة صافي الربح للمساهمين بنسبة 39%
- تمت الموافقة على توزيع أرباح بنسبة 10% من رأس المال المصدر بإجمالي قدره 20.7 مليون ريال قطري
- الموافقة على تقرير مجلس الإدارة وتقرير مراقب الحسابات والبيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 من قبل الجمعية العمومية

الدوحة، قطر، 14 مارس 2024 – يسر شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق) ("المحار" أو "الشركة")، الشركة الرائدة في تقديم المنتجات والخدمات المختصة لقطاعات الطاقة والانشاءات والبنية التحتية في قطر، أن تعلن عن اتمام اجتماع الجمعية العمومية السنوية يوم الأربعاء الموافق 13 مارس 2024 حيث تمت الموافقة على كافة البنود المدرجة على جدول أعمال الجمعية. ترأس الاجتماع رئيس مجلس إدارة شركة المحار السيد فهد حسين الفردان، وذلك بحضور أعضاء مجلس إدارة الشركة والمساهمين وفريق الإدارة العليا.

تناولت الجمعية العامة كافة بنود جدول الأعمال، وكان في مقدمتها المصادقة على تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة وأدائها المالي للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023. كما ناقشت الجمعية العمومية تقرير مدققي الحسابات واعتمدت البيانات المالية للعام 2023، كما أقرت الجمعية العمومية إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة. وبناءً على النتائج المالية القوية للسنة المالية 2023، وافقت الجمعية العمومية على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح سنوية على المساهمين تعادل 10% من رأس مال الشركة المصدر والمدفوع، بقيمة اجمالية تبلغ 20.7 مليون ريال قطري.

واختتمت الجمعية العمومية أعمالها بإعادة تعيين شركة إرنست أند يونغ كمدققين خارجيين للسنة المالية القادمة والموافقة على أتعاب الخدمات الخاصة بهم.

يأتي اجتماع الجمعية العمومية في أعقاب صدور النتائج المالية لشركة المحار لعام 2023، والتي حققت خلالها الشركة نموًا قويًا في إيراداتها بنسبة 19.7%، لتصل إلى 683.2 مليون ريال قطري في السنة المالية 2023، مقارنة بـ 570.9 مليون ريال قطري في السنة المالية 2022. وقد ارتفع صافي الأرباح للمساهمين بنسبة 38.5% سنويًا ليصل إلى 28.2 مليون ريال قطري للسنة المالية 2023 (بعائد سهم يبلغ 0.14 ريال قطري)، من صافي ربح للمساهمين قدره 20.3 مليون ريال قطري في السنة المالية 2022، وهو ما يتماشى مع توجه الشركة في الاستمر ار في خلق القيمة للمساهمين.



خلال عام 2023، واصلت الشركة مبادرتها المتعلقة بتقليص الديون، مما أدى إلى خفض القروض المصرفية بنسبة 34.8% مقارنة بعام 2022. وقد أدى هذا التخفيض الاستراتيجي للديون، إلى جانب توليد قوي للتدفقات النقدية التشغيلية بزيادة قوية تبلغ 47.5% ، إلى وضع الشركة بقوة على طريق النمو المستدام.

وعقب اجتماع الجمعية العامة السنوية، قال السيد فهد حسين الفردان، رئيس مجلس إدارة الشركة: "كان عام 2023 عامًا تاريخيًا بالنسبة لشركة المحار، حيث أظهر الشركة مرونتها وموقعها الاستراتيجي كمساهم محوري في قطاعي الطاقة والبنية التحتية في دولة قطر. لقد أتى تركيزنا على التميز التشغيلي والنمو بثماره، مما انعكس على أدائنا المالي القوي في عام 2023 وجسد قدرتنا على اغتنام الفرص في قطاع الطاقة. وبالنظر إلى المستقبل، فإننا نظل ملتزمين بالابتكار وتوسيع حضورنا في السوق، ونحن واثقون من قدرتنا على مواجهة التحديات المستقبلية وتعزيز القيمة لمساهمينا ومجتمعاتنا. أنا فخور بإنجازاتنا هذا العام ومتفائل بآفاقنا المستقبلية».

يتم التداول بأسهم شركة المحار تحت رمز التداول "MHAR" وبرقم التعريفي الدولي للأوراق المالية (QA000IGXGS0 (ISIN).

لمزيد من التفاصيل حول الشركة يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة أو مراسلة البريد الالكتروني: <u>investorrelations@almahharholding.com</u>

معلومات مهمة

تم إعداد هذا البيان الصحفي من قبل شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق.) ("الشركة") لأغراض إعلامية فقط. لا يشكل هذا البيان الصحفي عرضا أو دعوة أو التماسا لأي عرض للاكتتاب أو شراء أي أسهم أو أوراق مالية أخرى أو توصية بالاستثمار في أي أسهم أو أوراق مالية أخرى. لا يقصد من هذا البيان الصحفي الاعتماد عليه كأساس لقرار الاستثمار، وهو ليس كاملا ولا ينبغي افتراض أنه مكتمل. يتم توفيره لأغراض المعلومات فقط. يخضع أي استثمار لمخاطر مختلفة ، لم يتم تحديد أي منها هنا. يجب النظر بعناية في جميع هذه المخاطر من قبل المستثمرين المحتملين قبل اتخاذ أي قرار استثماري.

في حين أن المعلومات الواردة في هذا المستند قد تم نشر ها بحسن نية ، فإن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو ضمانات أو تأكيدات أخرى (صريحة أو ضمانية) فيما يتعلق بدقة أو اكتمال هذه المعلومات. لا تتحمل الشركة والشركات التابعة لها وأي من مديريها أو مسؤوليها أو شركائها أو أعضائها أو موظفيها أو مستشاريها أي التزام أو مسؤولية ولا تدين بأي واجب رعاية لأي عواقب لأي شخص يتصرف بالاعتماد على المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي أو لأي قرار يستند إليه. لا تتعهد الشركة بتوفير الوصول إلى أي معلومات إضافية أو تحديث هذا البيان الصحفي أو تصدح واضحة.

تستند البيآنات الواردة في هذا البيان الصحفي والتي ليست حقائق تاريخية إلى التوقعات والتقديرات والتوقعات والأراء والمعتقدات الحالية للشركة. وتنطوي هذه البيانات على مخاطر معروفة وغير معروفة، وشكوك وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليها. بالإضافة إلى ذلك، يحتوي هذا البيان الصحفي على "بيانات تطلعية". قد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة ماديا عن تلك المنعكسة أو المتوخاة في هذه البيانات التطلعية.

لم تتم الموافقة على هذا البيان الصحفي من قبل هيئة تنظيم الأوراق المالية في قطر أو أي دولة أو ولاية قضائية أخرى.

نهاية البيان الصحفى



Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. holds its Annual General Meeting

- AGM held on 13 March 2024 endorses all agenda items
- Strong financial results achieved during FY 2023, with net profit to equity holders increasing by 39%
- Dividend distribution of 10% of issued share capital approved, amounting to a total of QAR 20.7 million
- Board of Directors' report, Auditor's report and financial statements for the financial year ended
 31 December 2023 were approved by the AGM

Doha, Qatar, 14 March 2024 – Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. ("**Al Mahhar**" or the "**Company**"), one of the leading service and specialized products providers to the energy and infrastructure sectors in the State of Qatar, held its Annual General Meeting ("**AGM**") on Wednesday 13 March 2024 and approved all items listed on its agenda. The meeting was chaired by Al Mahhar's Chairman, Mr. Fahad Hussain Al Fardan, with the attendance of Al Mahhar's Board members, shareholders, and senior management team.

The AGM addressed all agenda items, leading with the endorsement of the Board of Directors' report on the Company's operations and financial performance for the financial year ended 31 December 2023. The AGM discussed the Auditors' report and approved Al Mahhar's financial statements for the financial year 2023. Furthermore, the AGM discharged the Board members from their liability.

Based on the strong financial results for the financial year 2023, the AGM approved the Board of Directors' recommendation to distribute an annual dividend to shareholders equivalent to 10% of Al Mahhar's issued and paid-up share capital, amounting to QAR 20.7m or QAR 0.1 per share.

The AGM concluded with the reappointment of EY as external auditors for the upcoming financial year and the approval of their respective service fees.

The AGM follows the release of Al Mahhar's financial results for the year 2023, during which the Company achieved robust revenue growth of 19.7%, reaching QAR 683.2 million in FY 2023, up from QAR 570.9 million in FY 2022. Al Mahhar's net profit to equity holders increased by 38.5% annually to QAR 28.2 million (QAR 0.14 earnings per share) for the financial year 2023, from a net profit to equity holders of QAR 20.3 million in FY 2022, continuing the Company's trend of growth and shareholder value creation.

During 2023, Al Mahhar maintained its deleveraging initiative, further reducing its bank debt by 34.8% compared to 2022. This strategic debt reduction, along with a strong generation of operating cash flows – demonstrating a strong increase of 47.5% from QAR 21.5 million in FY 2022 to QAR 31.7 million in FY 2023 – firmly positions Al Mahhar on a path to sustainable growth.

Following the Annual General Assembly meeting, Mr. Fahad Hussain Al Fardan, Al Mahhar's Chairman, remarked: "2023 was a landmark year for Al Mahhar, showcasing our resilience and strategic positioning as a pivotal contributor to Qatar's energy and infrastructure sectors. Our focus on operational excellence and growth has paid off, reflecting in our strong financial performance in 2023 and our ability to seize opportunities in the



PRESS RELEASE 14 March 2024

Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C.

energy sector. Looking forward, we remain committed to innovation, expanding our market presence and are confident in our capacity to face future challenges and enhance value for our shareholders and communities. I am proud of our achievements this year and optimistic about our future prospects."

Al Mahar Holding Company's shares are traded under the trading ticker "MHAR" and under the International Securities Identification Number (ISIN) QA000IGXGS07.

For additional information, including the complete financial statements for the financial year 2023, please visit https://almahharholding.com/ or contact investor relations at investorrelations@almahharholding.com/

Important information

This press release has been prepared by Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. (the "Company") for informational purposes only. This press release does not constitute an offer or invitation or solicitation of any offer to subscribe for or purchase any shares or other securities or a recommendation to invest in any shares or other securities. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, representations, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains "forward-looking statements." Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements.

This press release has not been submitted to or approved by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

Press Release end.

